



~ 1(2) ~

Protokoll nr 3 fört vid styrelsemöte 2020-11-03. Via teams.

Närvarande: Björn Skogh, Stefan Sedin, Catharina Karlstrand, Henrik Lindqvist och Lars Evert Nilsson.

20. Mötet öppnades av ordförande Björn Skogh.
21. Till sekreterare för mötet valdes Lars Evert Nilsson.
22. Till justerare för mötet valdes Henrik Lindqvist.
23. Nästa möte: 210118 kl 18.30 på skidskyttestadion. Ev ett extra möte efter 15/11 beroende på vad IBU beslutar om säsongen efter nyår. Björn kallar då till detta möte
24. **Föregående protokoll:** Stefan Sedin informerade att om två veckor kommer det att kallas till en första träff på stadion i Östersund för de åkare som ej tillhör någon träningsgrupp. Ett utskick till klubbarna skickas ut i kväll där de ska maila in namn på aktuella åkare. Därefter lades protokollet till handlingarna.
25. **Ekonomi:** Björn har haft möte med Rikard Grip om ansökan till RF. Vi, distriktet, är en part i denna ansökan om stöd från staten. Beslut om hur mycket pengar som ska gå från distriktet till klubbarna som hjälper till vid VC-tävlingarna tas vid nästa styrelsemöte 210118.
26. **Bidragsregler:** Beslut att de reviderade bidragsreglerna ska gälla från idag. Dessa läggs nu ut på vår hemsida.
27. **JH-cup 20/21:** Den 5-6/12 har två extra tävlingar lagts in. Detta pga inställd IBU-cup före jul. Biathlon Östersund är arrangör. Ev avslutning sker i Ramundberget. Björn tar kontakt med Monika om detta. Då antalet deltagande ungdomar ökar i JH-cup beslutades att ytterligare 30 chips köps in av distriktet. Lars Evert tar kontakt med Joakim Cardegren om att han beställer dessa.
28. **Ev. VC-tävling i vinter?** Helgen 15-16/11 ska det komma besked från IBU om deras planer för resten av säsongen 20-21. Kan Östersund bli reservort?
29. Övriga frågor: Inga.
30. Ordförande tackade för mötet.


Lars Evert Nilsson / Sekr


Björn Skogh / Ordf


Henrik Lindqvist / Justerare